
 

 
                                          PROCES VERBAL, 
 
 Încheiat azi 30.05.2013 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna mai ,conform 
convocatorului înregistrat la nr. 2180  din 24.05.2013. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11,d-na Dicu   fiind 
absentă motivat. 
 D-na secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal al 
şedinţei anterioare.Nefiind, este aprobat cu unanimitate de voturi.   
 Dl.preşedinte  prezintă ordinea de zi  ,care este aprobată cu 10 voturi. 
         1.Proiect de hotărâre cu privire  la aprobarea închirierii fostului Dispensar 
veterinar. 

                    Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niti Elena Madalina 

2.Proiect de hotărâre cu privire aprobarea încheierii unui contract de prestări 
servicii de ecarisaj. 

                     Iniţiator:primar 
                                  Raportează:Niti Elena Madalina 
            3.Proiect de hotărâre cu privire la  alocarea sumei de 3000 de lei pentru 
acordarea de cadouri   prescolarilor si scolarilor din comuna Cungrea,cu ocazia zilei 
de 1 iunie. 
 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
            4.Proiect de hotărâre cu privire la  acordarea Diplomei de de Onoare si plata 
unui premiu de 500 de lei familiilor din comuna Cungrea,care au implinit 50 de ani 
de la casatorie. 

                    Iniţiator:primar 
                               Raportează:Niti Elena Madalina 
 
            5.Discutii,întrebări,interpelări. 

Se prezintă materialele întocmite,după care se fac înscrieri la cuvânt. 
Se înscrie dl.Niți,lista rămânând deschisă. 
Dl.Niți:Referitor la primul punct hotărârea s-a luat pentru dispensar,iar 

doctorul l-a folosit pentru alt scop.Nu știu de aranjamentul lui cu fostul primar.Zic să 
se scoată la licitație corect. 

În ce constă contractul de ecarisaj? 
Dl.Săndulescu:Se încheie un contract cu o firmă specializată pentru suma de 

600 de lei/an.Noi consilierii locali facem cunoscut cetățenilor ca în caz de deces al 
unui animal să anunțe primăria,primăria anunță firma și ei vin și ridică animalul.E 
bine că se încheie acest contract. 

Dl.Niți:E bine venită suma de 3000 de lei.Au primit și anul trecut. 
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Referitor la cuplurile care aniversează 50 de ani de la căsătorie,și eu am ridicat 

această problemă ,că dl.Stancana a făcut acest avantaj în 2008 și a pierdut mandatul. 
Vreau să vă mai fac cunoscut că șoferul de pe microbuz ,când pleacă cu 

fotbaliștii nu stă nici măcar să se îmbrace sau să bea o bere.Duminică a zis că ne lasă 
la Mărgineni și pleacă.Cine îl dirijează școala sau primăria? 

Dl.Tudosiea:E în timpul lui liber. 
Dl.Niți:Să avem un șofer care să stea la dispoziția jucătorilor. 
Dl.Tudosiea:Cât să stea? 
Dl.Niți:O oră.Nu e pentru prima dată. 
Dl.Stancana:E angajatul nostru. 
Dl.Niți:Trei luni stă degeaba în vacanțe. 
Dl.Săndulescu:Ordonatorul de credite o să vorbească cu el,dar fiind în timpul 

liber este și el constrâns de alte activități conexe.Să găsească un om de schimb care 
nu cere plată.Noi suntem la paușal.Ar trebui să nu se facă transportul fotbaliștilor,dar 
trebuie să fim înțelegători. 

Dl.Popa:Scrie în regulament că berea trebuie servită la finalul meciului? 
Dl.Niți:Să stea și el măcar o oră. 
Dl.Săndulescu:Am solicitat în comisie să se facă un referat mai amplu cu 

închirierea dispensarului veterinar ca să se înțeleagă necesitatea închirierii lui,dar nu 
s-a respectat.Societatea medicului veterinar nu și-a respectat obiectul contractului și 
a subînchiriat pentru activități comerciale.A fost o acțiune unilaterală a fostului 
primar și a medicului.Acum se va face un raport de evaluare de către un evaluator 
ANEVAR și se va stabili o sumă de plecare la licitație publică,la care se poate 
înscrie oricine.E bine ca acest bun să fie  închiriat pentru că se aduc îmbunătățiri și 
se prelungește viața acestui bun.Ar fi bine ca din comisie să facă parte și 1-2 
consilieri locali. 

Cu ecarisajul e bine că se încheie acest contract. 
Referitor la premierea cuplurilor care împlinesc 50 de ani de la căsătorie,am 

demarat acțiunea ,ca fiecare în satul lui să ajutați oamenii să aducă acele documente 
care se cer și anume cererea,certificatul de casătorie  și actele de identitate ale soțului 
și ale soției.Să mediatizați ca în cel mai scurt timp să se facă documentația.I-am 
sugerat domnului primar ca premierea să se facă înainte de 15 august pentru că anul 
acesta vor fi temperaturi excesiv de ridicate.Ar fi bine să mergem chiar și pe sate.Zic 
să le dăm celor care au împlinit 50 de ani din anul 2008 și până la data de 
31.05.2013. 

Dl.Popa:Se retrag cotenii de acolo?Nu vor să mai închirieze? 
Dl.Săndulescu:Are cerere. 
Dl.Popa:Doctorul veterinar șeful patrupedelor și galinaceelor a plătit vreun 

ban la dispensar? 
Dl.Tudosiea:A plătit firma respectivă. 
Dl.Tudosiea:Contractul cu doctorul veterinar a fost cu titlu gratuit,dar fata a 

plătit 150 de lei/lună. 



                                -3- 
Dl.Popa:Vedeți neseriozitatea acestui individ.Înainte de a închiria acolo 

dl.doctor a cerut o cameră pentru farmacie veterinară,apoi s-a extins în 3 camere,a 
făcut farmacie veterinară la poștă și acolo a făcut berărie.Nu a folosit localul pentru 
scopul inițial.Eu m-am aplecat asupra legislației și am găsit că dacă cineva încheie 
un contract și nu-l respectă își pierde capacitatea de a mai participa din nou la 
licitație.E o rușine cum ne-a păcălit!E ca o muiere din perioada interbelică intitulată 
țață.E un diversionist de mare clasă.O să mă ocup personal săptămâna viitoare să fie 
chemat la ordine acest vier.E insuportabil ca cetățean, nu ca intelectual ce se crede. 

D-na Nuțu:De la ordinea de zi am ajuns să facem CV-ul doctorului veterinar. 
Dl.Popa:E o problemă care deranjează o comunitate. 
Sunt de acord cu banii de 1 iunie,dar aș vrea să vă amintesc că pe vremea mea 

o viață întreagă s-a sărbătorit ziua învățătorului.Nu mai știu dacă noua lege mai 
prevede,dar dascălul e făclia satului. 

Cei care au împlinit 50 de ani de la căsătorie nu sunt prea mulți.La Cepești de 
la fermă până la dispensarul veterinar nu sunt decât eu și Dide. 

Dl.Niți:Am înțeles că și Parohia Cungrea are nevoie de ajutor. 
Dl.Săndulescu:Am creat un precedent și am vorbit cu dl.primar ca la 2-3 luni 

să ajutăm pe rând fiecare parohie. 
Dl.Popa:Biserica se autofinanțează .Ele sunt pe profit și chiar au baroni 

locali.Nu mă refer la ai noștri.Zic să se stabilească o prioritate că s-a instaurat o 
modă.Știați că cetățenii plătesc mai mult la biserică decât la primărie? 

D-na Nuțu:Cu privire la închirierea dispensarului veterinar la ședința de 
comisie am analizat cele două cereri și am înțeles că se va face după efectuarea unui 
raport de evaluare.Problema e clară,participă cei care au făcut cerere.Noi suntem de 
acord,dar să se facă cu transparență.Înțeleg că la nivel local se va face o comisie? 

Dl.Săndulescu:Comisia de desemnată prin dispoziție primarului.Am cerut ca 
din această comisie să mai facă parte și 1-2 consilieri locali. 

D-na Nuțu:Referitor la contractul de ecarisare v-am cerut documente.D-na 
secretar,v-am întrebat în ce constau acele deplasări,dacă intră în contract.S-ar putea 
să avem mai multe deplasări. 

Cu suma de 3000 de lei sunt de acord cu specificarea faptului că ,în cadrul 
comisiilor există una  de învățământ ,care ar trebui implicată în aceste probleme. 
Comisia de învățământ să participe la distribuirea cadourilor și cu ocazia asta o să 
avem fiecare partid reprezentant. 

Dl.Popa:Să nu politizăm acum. 
Dl.Săndulescu:Zic ca atunci când se fac aceste pachete ,dl.primar să invite pe 

consilierii care doresc să participe. 
D-na Nuțu:Acești copii nu și-au primit bursele.Unii mai au de primit diferența 

de la 130 de lei la 180.Părinții întreabă de ce sunt aceste diferențe?  
Dl.Niți:Unde e greșeala? 
Dl.Popa:La contabil. 
Dl.Nicolescu:Nu au venit dosarele la timp. 
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Dl.Stancana:De la o ședință aparent ușoară,am ajuns la una cu probleme.Sunt 

de acord cu ordinea de zi și aș vrea să mă refer doar la un punct și zic să votăm să 
premiem pe toți cei care împlinesc 50 de ani până la sfârșitul anului.Sunt așa de 
puțini că nu cred că se strâng vreo 20 de familii. 

Dl.Săndulescu:Nu ai dreptate.Nu poți acorda bani pentru un eveniment 
viitor.Dăm numai la cei care au împlinit.Ne poate ataca și prefectura hotărârea. 

Dl.Stancana:Legat de biserici,sunt 7 la ora actuală.Cetățeanul vine la primărie 
și face scandal și pentru 10 lei.Zic să nu fim prea darnici cu bisericile.La Oteștii de 
Jos avem un om care zice dă toți banii la biserică.Puteam să dăm  50 de milioane lui 
Bau de la Spătaru care nu are lumină. 

Dl.Niți:Dacă îi dai te cheamă să mergi și să-i bați tabla,ca acela de la 
Urluiasca Mică. 

Se supun la vot proiectele de hotărâri,care sunt aprobate cu 10 voturi pentru. 
Referitor la premierea cuplurilor care împlinesc 50 de ani de la căsătorie , 

aceasta să se facă de la data premierii din 2008 și până la data adoptării hotărârii. 
D-na Nuțu:Dl.primar să ne aducă la cunoștință ce s-a întâmplat cu țeava de la 

Miești,câți bani s-au adus la bugetul local,pentru că ne întreabă și pe noi lumea. 
Dl.Niți:E treaba mandatului trecut. 
D-na Nuțu:Mata ai zis că referi la asta la ședință și acum nu mai vrei?Am 

înțeles că s-a scos nu știu câtă țeavă,că o parte din bani au intrat la firma lui Barbu! 
Dl.Stancana:Dacă e vorba de țeava de la platforma Cotmeana,a avut 11,2 Km. 
Dl.Niți:Se referă la cea de la Miești de la cruci. 
Dl.Săndulescu:S-a referit la cea scoasă de Barbu. 
Dl.Stancana:La Miești s-a scos o țeavă din care s-au făcut 3 punți:una la 

Pestrițu,una la Podul Roșu,una la Mitrescu.Petrolul nu ne-a mai dat tije și nu mai 
putem continua.Cum facem rost o să continuăm. 

D-na Nuțu:La Spătaru s-au făcut lucrări de colmatare.Cine suportă 
cheltuielile? 

Dl.Stancana:S-au făcut lucrări de decolmatare,nu de colmatare.Din taxele pe 
care le-am plătit pentru apă s-au alocat bani pentru 1,5 km la Spătaru unde există 
pericolul surpării drumului județean.La anul avem în program să facem și la Chelu. 

D-na Nuțu:Da ,de când e director Moisescu. 
Dl.Săndulescu:Faceți varza oamenilor,dar casele care se inundă nu le vedeți! 
Dl.Stancana:Spuneți unde sunt probleme să stabilim traseul.Este gratuit și nu 

implicăm bugetul local. 
Se declară închise lucrările ședinței. 
                     Președinte,                                Secretar, 
             Aurel SĂNDULESCU             Gabriela ANDRONIE 


